
TOR:s årsmöte 

Taxeringsnämndsordförandenas Riksförbund avhöll sitt årsmöte på Byggnads
föreningens lokaler i Stockholm den 26 oktober 1973. 

Årsmötet var väl besökt och vid uppropet konstaterades att en eller flera represen
tanter från samtliga länsföreningar var närvarande. 

Förbundets ordförande, fögderidirektör Elis Winnermark öppnade mötet och häl
sade de närvarande välkomna. 

Innan de egentliga årsmötesförhandlingarna påbörjades, höll assessor Sigvard 
Berglöf ett intressant och upplysande föredrag över ämnet "Den nya jordbruksbe
skattningen". Efter föredraget svarade föredragshållaren på framställda frågor. 
Ordföranden framförde därefter mötesdeltagarnas tack till föredragshållaren. 

Till ordförande vid mötet utsågs fögderidirektören Elis Winnermark och till vice 
ordförande förste fögderisekreteraren Henry Eidås. Vice ordföranden utsågs där
jämte att föra dagens protokoll. 

Uppläsning av styrelsens berättelse påfordrades ej, enär den varit införd i tidskrif
ten Skattenytt. Sedan den ekonomiska redovisningen föredragits, lades årsberättel
sen med godkännande till handlingarna. Revisionsberättelsen föredrogs och föran
ledde ej någon erinran. I enlighet med revisorernas förslag beviljades styrelsen an
svarsfrihet för den tid revisionen omfattade. 

På valutskottets förslag beslöt årsmötet enhälligt att till ordförande i förbundet 
och dess styrelse omvälja fögderidirektören Elis Winnermark, Borås. 

Till styrelseledamöter omvaldes likaledes enhälligt förste fögderisekreteraren Hen
ry Eidås, Tyresö, fögderidirektören S. 0. Grigholm, Gävle, fanjunkaren John Pet
tersson, Sollefteå, och fögderidirektören Torbjörn Vester, Malmö. 

Till styrelsesuppleanter omvaldes byrådirektören Alf Andersson, Jönköping, fög
derisekreteraren Erik Palmquist, Karlstad, samt kamreraren Lennart Oleskog, Växjö. 

Till revisorer omvaldes häradsskrivaren Arfrans Lindholm, Falun, och byrådirek
tören Gösta Perneus, Bromma. Revisorssuppleanterna, häradsskrivaren Valdemar 
Breitholtz, Borlänge, och kronofogden Sixten Hellqvist, Lidingö, omvaldes även. 

Medlemsavgiften för år 1974 inklusive prenumeration på tidskriften Skattenytt 
fastställdes till 35 kronor och den skulle liksom hittills inkasseras av tidskriften. Av 
avgiften skall fem kronor per föreningsmedlem redovisas till respektive länsförening 
och sex kronor till förbundet varav 200 kronor skall tillföras varje länsförening som 
bidrag för hållande av deras årsmöten. 

Vid föregående årsmöte hade länsföreningarna i Älvsborgs, Örebro och Gävle
borgs län utsetts att med sina årsmötesombud ingå i valutskott, som hade att för
bereda de på årsmötena åren 1973 och 1974 förekommande ärendena angående val 
och arvoden. I enlighet med stadgarna skulle nu två länsföreningar utses att med 
sina representanter fungera vid årsmötena 1974 och 1975. Härtill utsågs länsför
eningarna i Kalmar och Västerbottens län. 
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Redogörelser angående styrelsens åtgärder i arvodesfrågan m. m. hade under 
hand tillställts länsföreningarna. Ordföranden lämnade därför nu vid årsmötet en
dast vissa kommentarer till finansdepartementets arvodesbeslut och till vissa andra 
frågor i samband därmed. 

Under den påföljande diskussionen behandlades och gavs synpunkter på tillämp
ningen av datamässigt framställt statistikunderlag för arvodesberäkningen, a-prislis
tans utformning, försöksverksamheten med tjänstemannamedverkan i taxeringsar
betet samt jämförelse av tilldelningen av taxeringsarvoden mellan länen. 

Det framkom i diskussionen att slutredovisning av arvodena för årets taxerings
arbete ännu ej skett i Stockholm, Uppsala, Östergötlands, Kristianstads, Malmö och 
Västerbottens län. Att så ännu ej skett ansåg årsmötesombuden vara högst otill
fredsställande, enär konseljbeslut i år fattats två veckor tidigare än under tidigare år. 

Sedan diskussionen avslutats gavs styrelsen och dess förhandlingsdelegerade fullt 
förtroende att söka lösningar av de aktuella spörsmålen vid fortsatta överläggningar 
med finansdepartementets representanter. 

Till förhandlingsdelegerade att föra förbundets talan i arvodesfrågor m. m. beslöt 
mötet enhälligt utse ordföranden och vice ordföranden med bemyndigande för dem 
att i förekommande fall inkalla sakkunnig extra delegat. 

Ordföranden avslutade årsmötet med ett tack till mötesdeltagarna för det intresse 
som visats under förhandlingarna. 

Efter årsmötet samlades en del av årsmötesdeltagarna till middag på Byggnads
föreningens restaurangs festvåning tillsammans med inbjudna gäster. 

Styrelsen höll efter årsmötet konstituerande sammanträde, varvid till vice ordfö
rande omvaldes förste fögderisekreteraren Henry Eidås. 

Sekreterarposten lämnades tillsvidare vakant och till kassaförvaltare utsågs förste 
byråsekreteraren Erik Eriksson. 
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